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Írásbeli kérdé s

HELYBEN

A Házszabály 91 .§ . alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenn i
Bajnai Gordon nemzeti fejlesztési és gazdasági miniszter úrnak

Az Európai Unió által társfinanszírozott kerékpárút ideiglenes, személyre szóló
engedélyhez kötött, szigorúan szabályozott feltételekkel történő vegyes

használatának engedélyezése eredményezheti-e a támogatási összeg
visszafizetését ?

címmel

Tisztelt Miniszter Úr!

Ez év június 29-én K/6047 . számon iktatott, Miniszter Úrhoz intézett írásbeli kérdésembe n
már foglalkoztam a Kisköre-Poroszló-33 .sz. főút között a Tisza-tó árvízvédelmi töltésén EU- s
támogatással, a ROP-1 .-1 .5 projekt keretében megépült kerékpárút körüli problémákkal .

Az idegenforgalmi szezon végén már látható, hogy a gépjárm űforgalom teljes kitiltása a
kerékpárútról nagy károkat okozott a hátrányos helyzetű településeknek, sok ide látogatót
elriasztott a töltés mentén levő kb. 120 horgászhely megközelíthetetlenné válása . A Tisza-tó
ezen szakaszát főleg horgászok látogatták .
Az elégedetlenség nem csillapodott, az érintett önkormányzatok, ingatlan tulajdonosok, civi l
szervezetek, MOHOSZ, turizmussal foglalkozók és a széles közvélemény igazságtalannak
érzi a gépjárműforgalom teljes kizárását. Állításuk szerint a gátkoronán megépült kerékpárú t
átadása előtti egyeztetéseken a vegyes használat melletti közlekedési rend elfogadásár a
alakult ki konszenzus.
Az őket ért hátrányok miatt az uniós beruházás már nem áldás, hanem átok .

A helyi média gyakran foglalkozik a kérdéssel, legutóbb a HírTV október 3-i Keresztmetszet
c. adásában foglalkozott a problémával .

A jelenlegi helyzet szerint a kerékpárút kezel ője, a Közép-Tisza Vidéki Környezetvédelmi é s
Vízügyi Igazgatóság hajlandó változtatni a közlekedés rendjén, nevezetesen - hasonlóan a
szintén ROP-1 .-1 .5 . projektből a Tisza-tó szolnok megyei szakaszán épült kerékpárút
közlekedési rendjéhez- a horgászok névre szóló felhajtási engedéllyel, szigorúan szabályozot t
feltételek mellett gépjárművel is megközelíthetnék horgászhelyeiket .

A kezelő ezt a módosítást abban az esetben teszi meg, ha garanciát kap arra, hogy a vegye s
közlekedési rend ideiglenes engedélyezése miatt nem kell visszafizetni a pályázaton nyert
támogatási összeget .



Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem segítségét ennek a visszás helyzetnek a megoldásában, és válaszát arra, hogy a
kerékpárút - amely amúgy sem klasszikus kerékpárút, mert azt árvízi védekezésre i s
használják, és így szélesebb- vegyes használata nem vonja maga után a támogatási össze g
visszafizetését !

Kérdésemre írásbeli válasz kérek Miniszter Úrtól.

Budapest, 2008 . október 4 .
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